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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till näringsminister Ibrahim Baylan (S)

2020/21:1302 Stöd till besöksnäringen

Pandemilagen har debatterats och beslutats den 8 januari 2021. 
Besöksnäringen är den bransch som kraftigast har drabbats av regeringens 
beslut i samband med åtgärder för att värna medborgarnas hälsa. De företag 
som hamnat under ordningslagen har blivit begränsade i en utsträckning som 
inte andra drabbats av. De verksamheter där länsstyrelsen och inte polisen 
utövar tillsyn har kunnat förändra sina verksamheter på ett annat sätt med fokus 
på lösningar. Det som varit möjligt för ett antal företag har varit omöjligt för 
andra lagmässigt. 

Företrädare för Visita har i Expressen den 2 januari skrivit att det krävs fyra 
akuta åtgärder från regeringen för att minska en hotande konkursvåg och rädda 
tiotusentals jobb runt om i Sverige. Det är krav på riktade, förbättrade och 
stärkta stöd som betalas ut omedelbart för infört alkoholstopp, det vill säga 
förbud mot alkoholförsäljning efter klockan 20. Fasta kostnader behöver 
ersättas med 100 procent för de företag som i praktiken inte har kunnat ha 
öppet. För de företag som inte kan få omställningsstöd, exempelvis nystartade 
företag, behövs hyresstöd på minst 50 procent av den fasta hyreskostnaden, ett 
beslut som inte kan stå och falla med en hyresvärds goda vilja. Anställda måste 
kunna permitteras på 80 procent, vilket ställer krav på effektiva 
handläggningstider med tydligt skrivna tidsramar. Visitaföreträdare avslutar 
artikeln med det uppenbara likviditetsbehovet här och nu. 

Mot bakgrund av ovanstående vill jag fråga näringsminister Ibrahim Baylan: 

 

När avser ministern att leverera stöden, och i vilken omfattning?

………………………………………

Ann-Charlotte Hammar Johnsson (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2021-01-17
Besvaras senast
2021-01-27 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


